
Protokoll fra Styremøte i  RASK 29.09.14  kl 19.00 

 Einerveien 12, Råholt 

Tilstede: Siv, Siri, Irene, Ronja, Hanne 

1. Innkalling godkjent. 

2. Forrige møtereferat godkjent 

3. Pr 28.09.14 teller klubben 64 medlemmer. 

4. Status økonomi: Kasse viser et overskudd på 2686,- bankutskrift viser saldo på 18.376,- (se 

vedlegg fra kasserer.) 

5. Disponering av klubbens midler: 
Dagens ordning der medlemmer individuelt leier treningstid på Heges Hundehjørne (to 
tilbud) anses for den beste løsningen. Variasjon i medlemstall og uforutsigbar økonomi er 
tatt i betraktrning. 

6. Jobbe i ringen på NO. 
Hege og Siv har ansvar for arbeidsfordeling. 
Det besluttes å kjøpe inn t-skjorter med klubbens logo fra Norgesprofil til alle som jobber 
på NO. Hanne ordner dette. 

7. Webside. 
Styret er fornøyd med dagens side og ønsker å videreføre denne. 

8. Klubbregler, det begynner å bli et behov for å skrive ned retningslinjene for trening og 
organisering innad i klubben. Det bør holdes et medlemsmøte der alle får uttale seg 
vedrørende dette. 

9. Søke pengestøtte, utarbeide et dokument for å legge ved søknader.(flyttes til neste møte) 
10. Eventuellt, henvendelser/ønsker fra medlemmer? 

En sak behandlet. Styret videreformidler til aktivitetsansvarlig. 

11. Dato for neste møte. Det ble ikke satt dato for neste møte. 

 

Ref: Hanne Thanem 

 


